
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. január 30. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme 
7370 Sásd, Dózsa Gy. u. 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Urvald Péter alpolgármester, Pál
Csaba, Pintér Gábor, Rabb Győzőné, Székely Szilárd és Takácsné 
Somogy vári Mária képviselők, Dr. Kajdon Béla jegyző, Koszorús Tímea 
aljegyző, Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika 
jegyzőkönyvvezető.

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a megjelent képviselő-testületet, a 
tanácskozási joggal meghívott vendégeket és minden sásdi polgárt.
Megállapította, hogy a képviselő-testületből 7 fő jelen van, az ülés határozatképes és azt 
megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében a 
képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokon kívül az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalják még:

2. / napirendi pontként a kiadott meghívóban szereplő 5./ napirendi pontot vegyék előre,
3. / napirendi pontként: A polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseiről és az 
önkormányzati képviselők juttatásairól szóló új rendelet elfogadását,
4. / napirendi pontként: A képviselő-testület és szervei szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 10/2019.(XII.2.) önkormányzati rendelet és a fiatalok lakáshoz 
jutásának támogatásáról szóló 12/2019.(XII.2.) önkormányzati rendelet módosítását,
5. / napirendi pontként: Bizottsági elnökök és tagok megválasztását,
11./ napirendi pontként: Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosítását, 
17./ napirendi pontként: ÉK-TV Közmüsor Szolgáltató Kft-vel megállapodás kötését, 

Zárt ülés keretében:
19./ napirendi pontként: Címzetes főjegyzői címre felterjesztést.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két testületi ülés között
történt fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ szakmai programjának és SZMSZ-ének
módosítása Baranyaszentgyörgy község kiválásával összefüggésben 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

Nagy Szilvia intézményvezető
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3. / A polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseiről és az önkormányzati képviselők
juttatásairól szóló új rendelet elfogadása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

4. / A képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló
10/2019.(XII.2.) önkormányzati rendelet és a fiatalok lakáshoz jutásának támogatásáról 
szóló 12/2019.(XII.2.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5. / Bizottsági elnökök és tagok megválasztása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

6. / Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. évi ülésterve
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Dr. Kajdon Béla jegyző

7. / Közmeghallgatás időpontjának kitűzése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

8. / Építésügyi igazgatási feladatok átadásával összefüggő megállapodás a Bm.
Kormányhivatallal
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

9. / Köznevelési intézmények felvételi körzetének véleményezése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző

10. / Sásd, Rákóczi F. u. 41. szám alatti ingatlanra a Bm. Rendőr-főkapitánysággal
haszonkölcsön szerződés hatályának meghosszabbítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

11. / Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

12. / Képviselő felhatalmazása InterCity vonatok megállása ügyében az illetékes
minisztériummal való tárgyalásra 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

13. / Leader kamerarendszer telepítése pályázat megvalósításához szükséges önerő összegének
elkülönítése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

14. / EFOP-3.9.2-16-2017-00044. azonosító számú projekt keretében rendezvényszervezés
tárgyú közbeszerzési eljárás megindítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

15. / Önkormányzati busz értékesítése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgánnester

16. / Önkormányzati tulajdonú gépjárművek üzembentartói jogának átruházása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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17. / ÉK-TV Közmüsor Szolgáltató Kft-vel megállapodás kötése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

18. / Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága tagjainak megválasztása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Merk Zsolt ügyvezető

19. / Címzetes főjegyzői címre felterjesztés
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

20. / Lakásbérleti ügyek
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

21. / Beszámoló a Pénzügyi, Gazdasági és Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott
döntéseiről
Előadó: Pál Csaba a bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a 19-21./ napirendi pontokat 
zárt ülés keretében tárgyalják meg, mivel személyi ügyekről van szó.

A testület a javaslattal egyhangúlag egyetértett.

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két testületi ülés 
között történt fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi képviselő-testületi ülés 2019. 
december 17. napján volt.
December 18. napján az Oszidő Klub meghívásának eleget téve évzáró ünnepségen vett részt 
alpolgármester úrral közösen. Ezt követően december 19-én tartották az apparátusi karácsonyi 
ebédet. December 20. napján a Pécs-Baranyai Kereskedelmi és Iparkamara évzáró 
rendezvényén vett részt. Ezen a napon az este folyamán az óvodában vett részt a karácsonyi 
évzáró rendezvénnyel egybekötött nyugdíjas búcsúztatón. Megköszönte a meghívást.
2020. január hónap elején alpolgármester úrral közösen a sásdi honlap megújításának 
átdolgozásáról tárgyaltak, ezúton is megköszönte alpolgármester úrnak ebben nyújtott 
segítségét. Terveik szerint szeretnék megújítani, egyszerűbbé, átláthatóbbá tenni a honlapot. 
2020. január 6. napján látogatást tett a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központnál. Személy 
szerint megtekintette az épületet, aminek a holnapi nap folyamán lesz a garanciális helyszíni 
bejárása.
2020. január 8. napján Bodor Kornél plébános úrral találkozott, különböző együttműködési 
lehetőségekről beszélgettek az önkormányzat és a plébánia között. Mindketten megállapították, 
hogy a korábbiakhoz képest szorosabb együttműködésre szeretnének törekedni. Bízik abban, 
hogy ez a jövőben változni fog.
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Ugyanezen a napon találkozott a TF-Center Kft. képviseletében Tóbiás László vállalkozóval, 
mert a belvárosban térfigyelő kamerákat szeretnének elhelyezni. Ennek a műszaki 
kivitelezhetőségéről beszélgettek. Ezzel kapcsolatban konkrét árajánlatuk is van. Kérte 
alpolgármester urat, hogy erről nyújtson majd tájékoztatást a testület részére.
2020. január 8. napján a tanuszoda ügyében levelet írt Kovács Norbertnek, az NSK 
főigazgatójának és Dala Tamásnak, az NSK Olimpiai Központ vezetőjének. A levél tartalmát a 
testület részére felolvasta. (A levél a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.) Elmondta, hogy az 
elküldött levélre azóta sem érkezett válasz. A BMSK Nonprofit Kft. képviselői jártak Sásdon 
más ügyben, de szóba került az uszoda is. Ok az uszoda majdani üzemeltetésében fognak 
részben közreműködni. Arról tájékoztatták, hogy az épületben komoly károk keletkeztek 
2020. január 10-én megkereste a mindszentgodisai Dél-Zselic Sportegyesülettől Sáffányné 
Molnár Mariann szakosztályvezető és Bubori Antal edző. Az önkormányzat segítségét kérték a 
gyermekek edzésre szállításában, melyhez buszt igényelnének. Ebben az egyesületben 8 sásdi 
gyermek érintett, összesen 32 gyermek jár edzésre. A buszt heti két alkalommal igényelnék. A 
levél tartalmát a testület részére felolvasta. (A levél a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.) 
Erről most nem kell dönteni, majd a költségvetés tárgyalásakor vitatják meg ezt a kérést.
A mai napon tartottak bizottsági ülést, ahol az ügyelet kérdését is tárgyalták. Január 10. napján 
már külön is tárgyalt Turcsányi Csabával, a Sped-Med Kft. ügyvezetőjével. A megbeszélésen 
ugyanazokat az ügyelettel kapcsolatos problémákat beszélték meg, mint ami a bizottsági ülésen 
is szóba került. Két fő problémakör van: az egyik a rendelő bérleti díja, amit az üzemeltető az 
ajánlatában nem kalkulált, az önkormányzat viszont kiszámlázott részére bérleti díjat. A másik 
problémakör az ügyeleti finanszírozásnak a kedvezőtlen irányba való elmozdulása. A NEAK, 
aki finanszírozza az egész ügyeleti ellátást, az ténylegesen jóval 3000 fő alatti kistelepüléseket 
is 3000 fő feletti kategóriába sorol Sásdhoz való kapcsolódása okán. Ez hátrányosan érinti az 
üzemeltetőt, ennek kompenzálását kérte az ügyvezető a bizottsági ülésen. Elmondta, hogy 
folyamatban van ezen problémák megoldása. A Sped-Med Kft.-vei a szerződésük május 31-én 
lejár.
2020. január 13. napján levelet kapott Dr. Sebestyén Ildikótól, szülei sásdi lakosok. A levél 
tartalmát a testület részére felolvasta. (A levél a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.) 
Elmondta, hogy a nevezett árkot ki kellene tisztítani, illetve mélyíteni. Kérte a polgármester és 
a testület segítségét, hogy szakszerűen tisztítsák ki az árkot. Ez ügyben beszélt Merk Zsolt 
ügyvezetővel, megállapították, hogy 100 méter hosszú az árok, amit tisztítani kellene, 
mederlappal volna jó kirakni az oldalait.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy mederkanállal kell kiszedni a földet.

Rabb Gvőzöné képviselő elmondta, hogy annak idején az ottlévő korlát miatt nem tudták 
elvégezni ezt a feladatot.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy az ottlévő korlátot ki kell szedni, annak nincs ott 
semmilyen funkciója.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy szedjék ki a korlátot és akkor a munkagép 
hozzáfér az árokhoz.
Elmondta, hogy Dr. Várnai József háziorvos udvarában kivágásra került a fa, ami problémákat 
okozott. Megköszönte a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. dolgozóinak a 
közreműködését.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy a fa kivágásának az engedélyezéséhez az ő 
közbenjárása is hozzásegített.
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Dr. Jusztinger János polgármester megköszönte képviselő asszonynak a közbenjárását. 
Tájékoztatta a testületet, hogy 2020. január 14. napján 2 db laptop került átadásra a Sásdi 
Polgárőr Egyesület vezetőjének. Az egyesület elnöke megköszönte a segítséget.
Ezen a napon adásvételi szerződést kötöttek egy ifjú házaspárral az Orgona utcában lévő 
telekvásárlással kapcsolatban.
2020. január 15. napján Gyerekesély Bizottsági ülésen vett részt.
2020. január 16. napján került sor a Fáy A. utcai játszótér mellett létesítendő sportpark 
munkaterület átadás-átvételére. A tervek szerint rövid időn belül elkezdik a munkálatokat, ettől 
a naptól számítva 80 nap van a befejezésre.
2020. január 17. napján a Ferling Kft. képviselőjével tárgyaltak az EFOP-3.9.2. azonosító 
számú projekttel kapcsolatban.
2020. január 21. napján találkozott Nagy Csaba országgyűlési képviselő úrral. Elmondta, hogy 
több területet, projektet érintett a megbeszélésük. Az egyik a TOP-os bölcsődei pályázatuk volt, 
mellyel kapcsolatban jó hírek vannak, de a részleteket még egyeztetni szükséges. A piaccsamok 
pályázattal kapcsolatban kérte az országgyűlési képviselő úr segítségét, mert jelenleg késésben 
vannak. Az építési engedélyre várnak, hiánypótlásra volt szükség, reményeik szerint a jövő 
hétre lesz engedély, ezután lehet kiírni a feltételes közbeszerzési eljárást.
2020. január 22. napján tartottak koordinációs értekezletet a Sásdi ÁMK-ban az éves 
programokról, rendezvényekről. Személyesen vett részt a megbeszélésen.
Ezen a napon este tartották a Magyar Kultúra Napját, ami a Sásdi ÁMK-ban volt. Elmondta, 
hogy nagyon színvonalas rendezvényt láthattak a megjelentek.
2020. január 23. napján Kalapáti Attila tankerületi igazgató úrral tárgyalt. Együttműködési 
megállapodást írtak alá a Gyerekesély Programmal kapcsolatban.
Ugyanezen a napon megkereste őt Kiss József egyéni vállalkozó, mélyépítő mérnök, ő a 
mérnöki tanácsait ajánlotta az önkormányzatnak a következő területeken: településműködtetés, 
úthálózat építése, karbantartása, közműhálózatok üzemeltetése, fenntartása, rekonstrukciója, 
vízellátást biztosító kutak, elosztó hálózatok fejlesztése, szennyvízrendszerek működési 
nehézségei, technológiája, csapadékvízelvezetés, településkép, közterületek, rendezési terv, 
vízbiológia, strandok-fiirdők, általános mélyépítési tanácsadás, egyéb műszaki területen 
jelentkező problémák megoldása, mindezek szerteágazó kapcsolatrendszerre támaszkodva. A 
megbeszélésen alpolgármester úr is jelen volt, hosszan tárgyaltak mérnök úrral. Az a néhány 
ötlet, amit elmondott, személy szerint meggyőzte a döntésében. Nagyon sok önkormányzattal 
áll szerződéses kapcsolatban. Az ajánlatában többféle konstrukció van. Megállapodtak abban, 
hogy egy konkrét munkára kikérik a tanácsát, és majd meglátják, hogy ennek 
figyelembevételével mennyire hatékonyan tudják elvégezni, a továbbiakban lesz-e folytatás 
vagy sem.

Dr. Kaidon Béla jegyző tájékoztatásképpen elmondta, hogy a testületnek, polgármester úrnak 
biztosan szüksége lesz majd külső szakértőre, amikor majd a kútfúrás előkészítését a DRV Zrt. 
tervezi.

Dr. Jusztinger János polgármestert személy szerint azért győzte meg, mert nem ő sorolta fel 
a problémákat, hanem a mérnök úr sorolta az önkormányzat problémáit.
Január 27. napján találkozott Menyhárt Lászlóval, akit már a korábbi testületi ülésen is említett. 
O már előző ciklusban is járt Sásdon és ajánlott energiabeszerzési tanácsadást az önkormányzat 
számára. Az önkormányzat gázbeszerzés ügyben gondolkodott. A testületet tájékoztatta már 
arról, hogy sikerdíjas dologról van szó. Amennyivel olcsóbban tudná a Közösségi Ház és az 
óvoda részére a gázt beszerezni a közvetítő cég, annak a 35 %-a+ÁFA összeget kéme 
sikerdíjként.
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A gázbeszerzésre vonatkozóan a számítások szerint évi 21-25 %-os megtakarításról lehet 
beszélni. Ezen felül van még egy ajánlata monitoring szolgáltatásra, ebben az esetben 
átalánydíjas dologról lenne szó, ez magába foglalja az energiabeszerzést is, viszont ennek a díja 
magasabb lenne. A Közösségi Ház gázfogyasztás összegének a felét a tankerület fizeti. A 
szerződést minimum egy évre lehet megkötni, ezalatt ez nem változtatható. Az a megtakarítás, 
amit elérhetnek a számítások alapján néhány ezer forint. Véleménye szerint ez a megállapodás 
azért sem tud létrejönni, mert a költség felét a tankerület fizeti. Ennek kapcsán levélben 
megkeresték az E-ont is és tájékoztatták arról, hogy egy másik cégtől kedvező ajánlatot kaptak. 
Erre reagálva az E-on is megküldte ajánlatát, mely szerint l,7m Ft-tal tett jobb ajánlatot éves 
szinten sikerdíj fizetése nélkül. Ezt a lehetőséget 2021. évtől tudják alkalmazni.
2020. január 28. napján egyeztetett a Pannon Tv főszerkesztőjével, erről később az ezt érintő 
napirendi pontnál tárgyalnak.
2020. január 29. napján Komlón volt a Járási Hivatal Foglalkozási Osztályán, ahol Götzerné 
Páva Mária osztályvezető asszonnyal tárgyalt a hosszútávú közfoglalkoztatásról és a 
foglalkoztatási osztály ügyfélfogadásáról Sásdon. A hosszútávú közfoglalkoztatás március 1. 
napjával indul. Személy szerint szeretné a közfoglalkoztatottak számát emelni a jelenlegihez 
képest. Jelenleg 8 fő végzi a kommunális feladatokat a településen, nagyon kevés a 8 fő. Sásdon 
109 fő álláskereső van. Osztályvezető asszonnyal megbeszélték, hogy szerveznek egy fórumot 
a Közösségi Házban, ahol tájékoztatni fogják a megjelenteket, hogy kb. 30-35 főnek a felvételét 
tervezik. A költségvetésnél ezt tervezniük kell, hiszen a bérükhöz az önkormányzatnak hozzá 
kell járulnia.

Rabb Győzőné képviselő véleménye szerint a motiváltságon kívül a szavahihetőségük is 
kétségbeejtő.

Dr. Jusztin2er János polgármester szeretné, ha mindez sikerülne. Tisztában van azzal, hogy 
sok munkával jár, de meg kell próbálni.

Urvald Péter alpolgármester elmondta, hogy nem tudják kikről van szó, csak a létszámot 
tudják.

Rabb Győzőné képviselő ezzel kapcsolatban elmondta, hogy polgármestersége ideje alatt 
szerette volna az FHT-sokat újra a munka világába csábítani. Felajánlotta segítségét ebben a 
dologban.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta ugyanezen a napon volt GYEP szakmaközi 
megbeszélés, ahol a szomszédos települések polgármesterei vettek részt. Ezen az ülésen 
együttműködési megállapodásokat írtak alá.
Tájékoztatta a testületet, hogy január hónaptól a Sásdiak Önkéntesen Sásdért csoportnak 
irodahelyiséget biztosított a Sásd, Kossuth L. u. 1. szám alatti volt Víztársulat épületében. Ez a 
csoport nagyon sok mindent tesz Sásdon (rendezvény, városszépítés). A tegnapi nap folyamán 
egyeztetett a képviselőkkel a közeljövőben tervezendő rendezvényekről. Nagyon sok eszközt, 
díszeket szeretnének tárolni az irodában. írásbeli megállapodást akkor tudnak majd kötni, ha 
egyesületté alakulnak majd, ami jelenleg folyamatban van.
A Kossuth L. utcai és Deák téri garázssorokról a korábbi testületi ülésen már tett említést, a 
telepítési helyszínrajz elkészült. Kérte a tervezőtől, hogy részletes költségtervet készítsen, amit 
majd szeretne kiküldeni a lakóknak.
Elmondta, hogy több alkalommal megkeresték már a Támogató Szolgálattól. A szolgálatnak 
helyet adó Rákóczi u. 41. szám alatti ingatlannak a tetőszerkezete nagyon rossz állapotban van.
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Merk Zsolt, a Sásdi Városgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetője megtekintette, véleménye 
szerint sürgős lenne a munka elvégzése. Elmondta, hogy érkezett a tetőfelújításra ajánlat, 255 
m2-ről van szó, anyaggal és munkadíjjal együtt 1.250e Ft.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy költségvetéskor ezt figyelembe kell venni.

Székely Szilárd képviselő javasolta, hogy a többi önkormányzatot is keressék meg ez ügyben. 
Javasolta, hogy mindenképpen rendeljék meg a munkát.

Dr. Jusztineer János polgármester elmondta, mivel a testület indokoltnak tartja ennek a 
munkának az elvégzését, ezért kéri, hogy hatalmazza fel polgármestert a kivitelezési szerződés 
megkötésére, továbbá kéije fel a társtulajdonos önkormányzatokat az elvégzett munka 
költségeihez való hozzájárulásuk tárgyában.

Megkérdezte van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.

Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

1/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 
előterjesztése alapján hozzájárul a Sásd, Rákóczi u. 41. szám alatti 
önkormányzati ingatlan Támogató Szolgálat által használt részének 
tetőfelújításához. Erre a célra 1.250e Ft-ot a 2020. évi költségvetésében biztosít. 
Felhatalmazza polgármesterét a tetőcserével kapcsolatos intézkedések 
meghozatalára.

Határidő: május 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy térfigyelő kamerák beszerzésére 
árajánlatot kértek a volt Víztársulat ingatlanára. A Városgazdálkodási Nonprofit Kft. ebbe az 
épületbe költözött. Az ingatlan udvarában parkolnak a gépjárművek, itt tárolnak számos gépet, 
eszközt és a szociális tűzifát. Véleménye szerint indokolt lenne, hogy az épületet és a körülötte 
lévő területet bekamerázzák.

Merk Zsolt a Kft. ügyvezetője elmondta, hogy 4 db kültéri kamerát kellene vásárolni, ez 376e 
Ft-ba kerülne. Arra gondoltak, hogy első lépésben először a fenti ingatlant kellene bekamerázni, 
ide 2 db kamera szükséges, ez kb. 180 eFt-ba kerülne. Úgy oldanák meg műszakilag, hogy a 
későbbiekben a rendszer bővíthető legyen újabb kamerák felszerelésével.
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Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Sásd, Kossuth L. u. 1. szám 
alatti önkormányzati ingatlan bekamerázására 200e Ft-os keretet biztosítson.

Megkérdezte van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban?

Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

2/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2020. évi költségvetése 
terhére 200e Ft-os keretet biztosít a Sásd, Kossuth L. u. 1. szám alatti 
önkormányzati ingatlanon kamerák felhelyezésére.

Határidő: április 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Urvald Péter alpolgármester elmondta, hogy 2019. december 20. napján volt a karácsonyi 
ünnepség, amelyen Rabb Győzőné és Takácsné Somogy vári Mária képviselőkkel közösen 
vettek részt. Nagyon színvonalas rendezvényt láthattak, megköszönte az Általános Iskolának 
az ünnepség megszervezését és lebonyolítását.
A Sásdi ÁMK-ban megtartották a koordinációs értekezletet, melyen az éves programokat, 
rendezvényeket ütemezték. Polgármester úr kérése volt, hogy minden nemzeti ünnepet a napján 
ünnepeljenek meg. Az Általános Iskola támogatta a kérést, Kovács Lilla igazgató asszony 
nyilatkozatában elmondta, hogy ebben partnerként működnének együtt. A gyerekek 
szállításában kell majd segítséget nyújtani, mert a gyerekeket az ünnepségre be kell szállítani 
és az ünnepség végén haza kell szállítani. Ennyi költséget jelentene az önkormányzatnak. A 
városi rendezvények szempontjából ez egy fontos előrelépés lenne, ha a napján tartanának 
ünnepséget.
Január 9. napján érkezett az árajánlat a városi kamerarendszer kiépítésére vonatkozóan. Ezt 
megelőzően megtekintették a helyszíneket. Elsődleges felmérések alapján a rendőrségnek több 
igénye volt, ez nagyon sok kamerát tartalmazott. A rendőrség a bűnmegelőzés és a közutak 
figyelésére használná a kamerafelvételeket. A városnak az az érdeke, hogy vagyonvédelmi 
szempontból figyelnék a helyszíneket. A TF-Center Kft-vel egyeztettek és 9 db kamerára kértek 
árajánlatot, amely 1.892e Ft-ról szól. A Hősök terén, ahol van már kamera az oszlopon, itt a 
kamerák cseréjére lenne szükséges, ez 3 db kamerát jelent. A Kolozsvár utca sarkán lévő 
önkormányzati ingatlanra is 2 db kamerát terveztek, ami figyelné a buszmegállókat. Továbbá a 
Fáy A. utca sarkánál lenne 1 db kamera, ami a C típusú sportparkot, játszóteret rögzítené, illetve 
annak az eszközeit. Ezen kívül még egy oszlopra lenne 3 db kamera szerelve, mégpedig a 
lámpás kereszteződésben, itt mindhárom irányt tudná figyelni. Továbbá lenne 2 db kamera a 
volt Víztársulat épületénél. Pályázati forrásból (Leader pályázat) pedig 6 db kamera kerül 
kiépítésre, a Temetőhöz kerül 2 db és a sportpályára az INFRA pályázathoz kapcsolódóan pedig 
4 db kamera.
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Polgármester úrral közösen beszéltek Sásd város weblapjáról, úgy látják, hogy átalakítani, 
egyszerűsíteni kellene. Semmiképp nem szűrnék a tartalmat, a jogszabályoknak megfelelően 
minden elérhető lenne. Itt majd szükségük lenne városi fotókra is, így a lakosság beküldhet jó 
minőségű fotókat és ezekből válogatnának.
Tájékoztatásul elmondta, hogy a városban elkezdődött egy mazsorett csoport szervezése. Ezzel 
kapcsolatban a plakátokat már kihelyezték.

Dr. Kaidon Béla jegyző tájékoztatta a testületet, hogy a Hegyháti Járási Hivatal vezetője 
személyében változás történt. Az új megbízott vezető Dr. Hevesi Éva.
Elmondta, hogy a Gödrei Kirendeltség vezetője nyugdíjba ment, ezt az álláshelyet 
meghirdették. A benyújtott pályázatok alapján Gelencsémé Dr. Mezőberényi Éva pályázó 
mellett döntöttek. A nyertes pályázó egyébként gödrei lakos, február 1. napjától van 
állományban.
Továbbá van még egy meghirdetett adóügyi álláshely pályázatuk, ami még nincs lezárva. A 
pályázók meghallgatására 2020. február 7. napján kerül sor. Nagyon sok pályázat érkezett az 
álláshelyre, amely határozatlan időre lett kiírva, de csak határozott idejű szerződést tudnak kötni 
majd az állást elnyerő személlyel.

Székely Szilárd képviselő véleménye szerint az NSK-val való levelezésnek nincs sok értelme. 
Javasolta, hogy inkább személyes konzultációt kellene kérni a Sportért Felelős 
Államtitkárságtól. Elképzelhető, ha elkészül és átadják majd, akkor 5 év múlva az 
önkormányzatnak többmillió forintot kell rákölteni, mert annyira tönkrement állapotban lesz 
már. Mindenképpen úgy kell elkészülnie, hogy a városnak hosszútávon használható legyen. A 
konzultáción elhangzottakat foglalják írásba, mert ha nem lesz róla írásos dokumentum, akkor 
ezt a problémahalmazt az önkormányzat megkapja. Másrészt pedig siettetni tudnák a dolgoknak 
az elkészülését. Mindenképpen jegyzőkönyveztetni kell, hogy jelenleg milyen problémák 
vannak, kezdeményezni kell a műszaki állapot felmérését.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy beszélt országgyűlési képviselő úrral, aki 
annyit mondott, hogy a korábbi kivitelező marad továbbra is.

Rabb Gvőzőné képviselő tájékoztatta a testületet, hogy ő már kétszer beszélt telefonon a 
kivitelezővel az ügyben, hogy szállást keresett Sásdon.

Dr. Jusztinger János polgármester megkérdezte képviselő asszonyt, hogy miért nem 
irányította hozzá a kivitelezőt?

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy az ő telefonszáma is meg van, ezért hívta őt.

Dr. Jusztinger János polgármester szünetet rendelt el.

A szünet után a képviselő-testület folytatta tovább ülését.

Pál Csaba képviselő elhagyta az üléstermet.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy információi szerint az uszoda további építésével 
kapcsolatban úgy tudja, hogy február közepén indulnak a munkák és ez év végére elkészül az 
uszoda teljes beruházása.
A Sásdiak Önkéntesen Sásdért csoport részére biztosított irodahelyiséggel kapcsolatban 
véleménye szerint nem biztos, hogy jó döntés volt a polgármesternek egyedül dönteni erről.
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Úgy gondolja, hogy a testület véleményét polgármester úr kikérhette volna. Bárki jöhet ezután, 
ha tesz valamit Sásdért, akkor ő is kér irodát.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a Sásdiak Önkéntesen Sásdért önkéntes 
csoport sokat tett Sásdért. Hangsúlyozta, hogy nem egy személy kérte az irodát, hanem többen 
kérték. Ennek a szerveződésnek folyamatban van a jogi személlyé való alakulása. Ha 
egyesületként működnek már, akkor visszahozza a testület elé és akkor tudnak majd 
megállapodást kötni az irodahelyiségre vonatkozóan.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy polgármestersége ideje alatt ő is találkozott 
személyesen plébános úrral, együtt voltak a Sásdi Szociális Szolgálatnál, ahol nagyon jó 
hangulat volt. Ezt követően nem volt semmi kapcsolat. Sok sikert kívánt polgármester úrnak a 
továbbiakban.
Polgármester úr felkérésére szervezés alatt van a Sásdi Művelődési Központtal közösen a 
Nyugdíjasok Farsangi Bálja, ami 2020. február 14. napján lesz 17 órakor a Sásdi Közösségi 
Házban. Mindenkit sok szeretettel meghívott. A két nyugdíjas klub műsorral készül majd. 
Elmondta, hogy 2020. február 20. napján az EFOP-1.5.3. azonosító számú pályázat keretében 
kerül sor egy rendezvényre, ahol Dr. Zacher Gábor fog ellátogatni a Közösségi Házba.

Pintér Gábor településfejlesztési tanácsnok elmondta, hogy az iskolában a félévi értekezleten 
polgármester úr kéréséről Kovács Lilla igazgató asszony tájékoztatta a pedagógusokat az 
ünnepi rendezvényekkel kapcsolatban. Személy szerint kérte a pedagógusokat, hogy 
próbáljanak úgy hozzáállni a kéréshez, mint ahogyan a testület is hozzááll az iskola dolgaihoz, 
mindenben támogatja az iskolát.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, ő nem azt kérte az iskolától, hogy a 
rendezvényeiket a nemzeti ünnepek napján tartsák meg. A koordinációs megbeszélésen azt 
mondta, ahhoz ragaszkodik, hogy a városi ünnepség a nemzeti ünnepekor az adott napon 
kerüljön megrendezésre. Ezután megkérdezte igazgató asszony, hogy továbbra is szeretné-e a 
város, ha az iskola közreműködne a programokon. Személy szerint azt válaszolta, ha az iskola 
számára ez megoldható, köszönettel elfogadja, hiszen eddig is színvonalas műsorokat 
nyújtottak. Megbeszélték, hogy azzal a feltétellel vállalható ez, ha a gyermekek szállításában 
az önkormányzat segítséget tud nyújtani.

Pintér Gábor településfejlesztési tanácsnok véleménye szerint az elmúlt rendezvények 
nagyon színvonalasok voltak. A tantestület azt kérte a testülettől, hogy a városi ünnepségeken 
a testület nagyobb létszámmal jelenjen meg.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte tanácsnok urat, hogy tolmácsolja, mi volt a kérés a 
tantestület felé.

Pintér Gábor településfejlesztési tanácsnok úgy érzi, hogy a Deutsch Klub most 
megnyugtató helyet kapott. Úgy döntöttek, hogy a Sásdi Vegyeskar próbáit is itt tartják majd. 
Nagyon örülnek annak, hogy Tóth Gábor karnagy átvette a kórus vezetését, aki lelkiismeretesen 
végzi a munkáját. Az első fellépésük február 1. napján szombaton lesz az oroszlói templomban, 
melyre sok szeretettel meghívta a testület tagjait.

Rabb Gvőzőné képviselő megkérdezte, hogy a Sásdiak Önkéntesen Sásdért csoportja részt 
vett-e a koordinációs ülésen? Úgy hallotta, hogy ez a csoport február 22-én szervez farsangot.
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Véleménye szerint ezen rendezvényeket a városi rendezvényekkel össze kellene hangolni, ne 
szervezzenek egymás rendezvényeire. Ha esetleg részt vettek az ülésen, akkor miért nem 
szerepel ez a farsangi rendezvény a programnaptárban, amit a Hősök terére szerveznek? Úgy 
gondolja, ha közösen szeretnék szépíteni a várost, ha együtt szeretnének közös rendezvényeket 
tartani, akkor az a minimum, hogy ezen rendezvényeket össze kell hangolni. Mindezeket a 
Művelődési Ház nevében mondta el, hiszen a háznak fontos lenne tudnia ezekről a dolgokról.

Dr. Jusztinger János polgármester képviselő asszony által elmondottakra reagálva elmondta, 
hogy a képviselő asszony észrevétele úgy hangzott, hogy „ott kellett volna lenniük” az 
önkénteseknek. Véleménye szerint a „kell” szó az önkéntesség fogalmával nehezen fér össze. 
Persze ott lehetnek a megbeszélésen, bár nem gondolja, hogy sok közük lenne a Ház 
programjaihoz, illetve egy olyan szakmai megbeszéléshez, ami az ÁMK és kapcsolt részeinek 
az éves programjait taglalja. Tehát kelleni semmiképp sem kellett volna. Ha kapnak meghívót, 
akkor lehet részt vettek volna. Tudomása szerint nem kaptak meghívót erre az ülésre.
Kérdés volt még, hogy miért nem szerepel az említett rendezvény az ÁMK rendezvényeinél? 
A kérdésre válaszolva azért nem szerepel, mert nem az ÁMK rendezvénye. A két szervezetet 
nem vetné össze, mert vannak lelkes sásdiak, akik ingyen dolgozva végzik a Sásd szépítő és 
programszervező tevékenységet, és van a Művelődési Ház, ahol a dolgozók munkabérért 
dolgoznak. Eddigi tapasztalata szerint ez a két szerveződés jól megfér egymás mellett. Személy 
szerint köszönettel tartozik a munkájukért.
Azzal nagyon nem ért egyet, hogy néhány ember még a jóban is a rosszat keresi. Úgy nem lehet 
valaminek nekiállni, hogyan eleve nem lehet, nem sikerülhet, mert úgy sem fog működni. Ha 
pedig sikerül, akkor az sem tetszik és a rosszindulatot keresik benne.

Javasolta a testületnek, hogy a polgármesteri beszámolót fogadják el.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.

Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

3/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról és a két testületi ülés között történt fontosabb 
eseményekről szóló beszámolót elfogadta.

Pál Csaba képviselő megérkezett a testületi ülésre.

2J  Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ szakmai programjának és SZMSZ-ének
módosítása Baranyaszentgyörgy község kiválásával összefüggésben 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

Nagy Szilvia intézményvezető
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írásbeli előterjesztés -  a szakmai programról és az SZMSZ-ről -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy ezen dokumentumok felülvizsgálatára 
Baranyaszentgyörgy község kiválása miatt van szükség. A jogszabályi előírások szerint a közös 
hivatal székhelytelepülése köteles biztosítani valamennyi hozzátartozó község számára a 
családsegítést és gyermekjóléti szolgáltatást. így az intézményük alapszolgáltatásai területéből 
Baranyaszentgyörgy január hónaptól kikerült, ezt kell átvezetni a dokumentumokban. 
Elmondta, hogy a Népjóléti Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a testületnek.

Nagy Szilvia intézményvezető tájékoztatta a testületet arról, hogy az anyagban leírásra került, 
hogy hány fő szakmai létszámmal működnek. A jövő héttől 3 fő betöltetlen álláshely lesz az 
intézményben, sajnos kevés a szociális szakember.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Sásdi Család- és 
Gyermekjóléti Központ írásban kiadott Szakmai Programját és SZMSZ-ét fogadják el.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.

Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

4/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztéshez becsatolt 
Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ Szakmai Programja és SZMSZ-e 
tervezetét változtatás nélkül elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

3./ A polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseiről és az önkormányzati 
képviselők juttatásairól szóló új rendelet elfogadása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a rendelet-tervezetről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondta, azért szükséges új 
rendeletet alkotni a tiszteletdíjakról és a képviselők egyéb juttatásairól, mert jelezték a Baranya 
Megyei Kormányhivataltól, hogy egy 2001-es AB határozat szerint „jogsértő állapot az, 
hogyha a képviselő-testület bizottságának a képviselő, illetve a nem képviselő, tehát külsős 
tagjának a tiszteletdíja eltérő mértékű”, már ami a bizottsági munkát illeti.
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A korábbi rendeletük szerint a bizottsági munkáért, a külsős bizottsági tag 25e Ft-ot kapott, a 
képviselő bizottsági tag pedig a képviselői alapdíjnak a 130 %-át kapta meg és ez a plusz 30 %, 
ami a 38.600,-Ft-ra rakódó 30 %, ez összegében kevesebb volt, mint amit a külsős bizottsági 
tag kapott.
Javasolta, hogy semmiképpen sem tiszteletdíjemeléssel orvosolják ezt a helyzetet, hanem 
további képviselői tiszteletdíj-csökkentéssel. Az új rendelet szerint bruttó 25.500,-Ft lenne 
havonta a képviselői alapdíj, és a képviselő megkapná ugyanazt a 25.000,-Ft-ot a bizottsági 
munkáért, amit a külsős bizottsági tag kap. A tiszteletdíj összege akkor sem változik, ha a 
képviselő egyszerre több bizottságnak tagja. A tanácsnok és a bizottsági elnök tiszteletdíját 
ennek megfelelően, ehhez igazodva egységesen határozza meg a rendelet.
A korábbi testületi ülésen már elhangzott, így rendeletből kikerül a természetbeni juttatások 
közül a korábban a képviselők részére biztosított étkezési kedvezmény. De facto ugyani 
korábban sem kapott a képviselő étkezési kedvezményt. A korábbi rendelet arra hivatkozott, 
hogy az önkormányzati dolgozókkal azonos mértékű kedvezményben részesül a képviselő. 
Mivel azonban az önkormányzati dolgozó sem részesül kedvezményben (egységes a 
vendégétkezés, ezért törlendő ezt a részt.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az írásban kiadott rendelet- 
tervezetet fogadják el.

Megkérdezte van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban?

Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
1/2020. (1.31.) önkormányzati rendelete

A polgármesteri tisztség ellátásának egyes kérdéseiről és az önkormányzati képviselők
juttatásairól

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

4./ A képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
10/2019.(XII.2.) önkormányzati rendelet és a fiatalok lakáshoz jutásának 
támogatásáról szóló 12/2019.(XII.2.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a rendelet-tervezetről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy a módosítást az 
indokolta, hogy a választások után az alakuló ülésen új szervezeti struktúrát alakítottak ki, ami 
a korábbiakhoz képest szokatlannak tűnő szervezeti struktúra. Ugyanis egy bizottságot és egy 
albizottságot választottak. Az elmúlt időszakot tekintve azt tapasztalta, hogy főként a Népjóléti 
Bizottság elé kerülő ügyek olyan speciális rálátást, szakértelmet igényelnek, ami nem biztos, 
hogy jó megoldás, ha összevontan egy bizottság hatáskörében marad.
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Úgy gondolja, hogy a bizottsági munka hatékonyabb, effektívebb, átláthatóbb működésének is 
jót tesz egy strukturáltabb működés. Mindezek figyelembevételével javasolja a szervezeti 
átalakulást, mégpedig úgy, hogy két bizottságot hozzanak létre.
Az egyik a Pénzügyi Bizottság, a másik pedig a Népjóléti Bizottság lenne. A Pénzügyi 
Bizottság 3 taggal, a Népjóléti Bizottság pedig 3 fő képviselő és 2 fő nem képviselő külsős 
taggal működne. Az SZMSZ-módosítás kiadott tervezetében gyakorlatilag ezt vezették át. A 
hatásköröket illetően a Pénzügyi Albizottság hatásköreit kapná meg a Pénzügyi Bizottság és a 
Pénzügyi, Gazdasági és Népjóléti Bizottság hatásköreit kapná meg a Népjóléti Bizottság. 
Korábban a Pénzügyi, Gazdasági és Népjóléti Bizottságra átruházott hatáskörök közül a fiatalok 
lakáshoz jutási támogatása ügyében való döntési jogkör kikerülne az átadott hatáskörök közül 
és átkerülne polgármesteri hatáskörbe, mert ezek ügyek nem igényelnek véleményezést, 
mérlegelést. Emiatt javasolja módosítani ezt a rendeletet.

Koszorús Tímea aljegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy a tervezet szerint 
gyermekét egyedül nevelő szülő is jogosult a támogatásra. A bizottság azt javasolja, ha valaki 
első lakást szerez a településen, egyedül neveli gyermekét, ő is kapjon támogatást. Elmondta, 
hogy az eddigi rendeletben 40 éves korhatár volt megszabva. A bizottság javasolja, hogy ne 
legyen korhoz kötve, az a fontos, hogy a településen vásároljon ingatlant.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az írásban kiadott rendelet- 
tervezetet fogadják el.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.

Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkonnányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

2/2020. (1.31.) önkormányzati rendelete

A képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 10/2019. 
(XII.2.) önkormányzati rendelet és a fiatalok lakáshoz jutásának támogatásáról szóló 

12/2019. (XII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

5./ Bizottsági elnökök és tagok megválasztása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az SZMSZ-ük értelmében új 
bizottságokat hoztak létre, nevesítve Pénzügyi Bizottság és Népjóléti Bizottság. A bizottsági 
elnök és tagjainak személyére a polgánnester tesz javaslatot. Javasolta, hogy a Népjóléti 
Bizottság elnökének Rabb Győzőné képviselőt válasszák meg.
Megkérdezte, képviselő asszonyt vállalja-e a jelölést.
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Rabb Győzőné képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, hogy vállalja a jelölést.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
5/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
a Népjóléti Bizottság elnökének
Rabb Győzőné képviselőt megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a Népjóléti Bizottság tagjának Takácsné 
Somogyvári Mária képviselőt válasszák meg.
Megkérdezte, képviselő asszonyt vállalja-e a jelölést.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, hogy vállalja a 
jelölést.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
6/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Népjóléti Bizottság tagjának
Takácsné Somogyvári Mária képviselőt megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a Népjóléti Bizottság tagjának Pál Csaba 
képviselőt válasszák meg.
Megkérdezte képviselő urat, vállalja-e a jelölést.

Pál Csaba képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, hogy vállalja a jelölést.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének 
7/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
a Népjóléti Bizottság tagjának
Pál Csaba képviselőt megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a bizottságba külsős tagokat is szükséges 
választani. A korábbi, októberben megválasztott külsős tagok feladatukat ellátták, munkájukkal 
bizonyították, hogy nem véletlenül kerültek be a bizottságba, megválasztásuk indokai továbbra 
is fennállnak. Javasolta továbbra is Győriné Korom Viktóriát és Orsós Józsefnét külsős 
bizottsági tagnak megválasztani.
Kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
8/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
a Népjóléti Bizottság külsős tagjainak
Győriné Korom Viktóriát és Orsós Józsefnét megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester a Pénzügyi Bizottság elnökének Pál Csaba képviselőt 
válasszák meg.
Megkérdezte képviselő urat, vállalja-e a jelölést.

Pál Csaba képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, hogy vállalja a jelölést.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
9/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Pénzügyi Bizottság elnökének 
Pál Csaba képviselőt megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester
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Dr. Jusztineer János polgármester javasolta, hogy a Pénzügyi Bizottság tagjának Takácsné 
Somogyvári Mária képviselőt válasszák meg.
Megkérdezte képviselő asszonyt, vállalja-e a jelölést.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, hogy vállalja a 
jelölést.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

10/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Pénzügyi Bizottság tagjának
Takácsné Somogyvári Mária képviselőt megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a Pénzügyi Bizottság tagjának Székely 
Szilárd képviselőt válasszák meg.
Megkérdezte képviselő urat, vállalja-e a jelölést.

Székely Szilárd képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, hogy vállalja a jelölést.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

11/2020. (1.30.) KTH, számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
a Pénzügyi Bizottság tagjának
Székely Szilárd képviselőt megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Székely Szilárd képviselő nyilatkozatában elmondta, hogy továbbra is lemond a 
tiszteletdíjáról.
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6./ Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. évi ülésterve 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Dr. Kajdon Béla jegyző

írásbeli előterjesztés -  az üléstervről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Kaidon Béla jegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy február 13-án tárgyalja a 
testület az idei év költségvetését, továbbá az Év Vállalkozója Díj adományozásáról is dönteni 
kell a testületnek. Ezt követően kerül sor február 24-én a közmeghallgatásra, ami nyilvános 
képviselő-testületi ülés. Az SZMSZ-ből törölték a képviselői beszámolókat a 
közmeghallgatáson. A közmeghallgatást követően a testület folytatja ülését. Március hónapban 
kerülne sor a ciklusprogram, gazdasági program bemutatására, ismertetésére, amit a 
polgármesternek kell felvázolni. Szintén ebben a hónapban lenne az ÁMK átszervezésével 
kapcsolatos feladatok megtárgyalása. Az ügyelettel kapcsolatos szerződés május 31-én lejár, 
erről is kell majd tárgyalni, itt közbeszerzési eljárás keretében kell kiválasztani a szolgáltatót. 
Április hónapban kiemelte az EFOP pályázati projektek megvalósításáról szóló beszámolót. 
Május hónapban napirendi pont az ÁMK szervezeti átalakítása. Augusztus hónapban a 
közművelődési rendeletet kell módosítani. Szeptember hónapban a jegyző beszámol a hivatal 
munkájáról.

Rabb Gvőzőné képviselő javasolta, hogy a kiadott anyagban az „albizottságok” kitételt 
töröljék.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta az írásban kiadott 2020. évi munkatervet 
elfogadni.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

12/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
az írásban kiadottjegyzőkönyv mellékleteként csatolt 
Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
2020. évi munkatervét.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Közmeghallgatás időpontjának kitűzése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy mindenki kézhez kapta a határozati 
javaslatot, mely szerint a közmeghallgatás tervezett időpontja 2020. február 24-én 18 órakor a 
Sásdi Közösségi Házban.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

13/2020, (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
2020. február 24. napján a Közösségi Házban 18 órai kezdettel 
közmeghallgatást tart.

A közmeghallgatás napirendi pontjai:
1. / Beszámoló Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

2019. évi munkájáról
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata 2020. évi költségvetési tervezetének
ismertetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgánnester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

Határidő: a lakosság értesítésére: 2020. február 17.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

8./ Építésügyi igazgatási feladatok átadásával összefüggő megállapodás a Bm. 
Kormányhivatallal 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról, megállapodásról -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Kaidon Béla jegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy március 1. napjával át kell 
adni ezt a feladatot, erről törvény rendelkezik. Voltak előzetes egyeztető megbeszélések. 
Részükről az ingatlanhasználatra nincs igény, az ingóságoknál viszont bizonyos bútorokat, 
számítógépet, digitális fényképezőgépet kémek. Március 1-től egy álláshely megszűnik, ezen 
az álláshelyen van Vass Anita, ő volt a műszaki csoportvezető. Ez a szervezet március 1-től 
pécsi székhellyel fog működni önálló osztályként.
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Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

14/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete -  a fővárosi és megyei 
kormányhivatalok működésének egyszerűsítése érdekében egyes törvények 
módosításáról szóló 2019. évi CX. törvény l.§-a rendelkezései végrehajtása 
céljából -  a Baranya Megyei Kormányhivatalnak az építésügyi igazgatási 
feladatok átvétele tárgyában megküldött megállapodástervezetét tudomásul 
veszi, elfogadja.

A Képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét a megállapodás aláírására és 
az ezzel összefüggő nyilatkozatok megtételére.

Határidő: január 31.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Székely Szilárd képviselő elmondta személyesen beszélt Vass Anitával, aki nagyon sajnálja, 
hogy 16 év után el kell mennie. Tudomásul vette, hogy a törvény értelmében az ő álláshelyét 
elviszik. Személy szerint megköszönte a munkáját, aki a településen és a környékbeli 
településen a lakókért sokat tett. Véleménye szerint a testület is köszönje meg Vass Anita 
munkáját.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy Vass Anita dombóvári lakos, aki egyedül neveli 
általános iskolás gyermekét, ő nem tud bejárni mindennap Pécsre. Jelenleg abban segítenek, 
hogy Kaposváron tudjon elhelyezkedni. Az ezzel kapcsolatos egyeztetések folyamatban 
vannak.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.

9./ Köznevelési intézmények felvételi körzetének véleményezése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a Szigetvári Tankerületi Központ által küldött levél -  a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy az általános iskola körzete és a pedagógiai 
szakszolgálat kihelyezett intézményegységének működési körzetének a véleményezéséről van 
szó. Az eddigiekhez képest semmilyen változás nincs.
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Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
15/2020. (1,30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az általános iskola 
2020/2021-es tanév felvételi körzetével egyetért.

Határidő: 2020. február 15.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

10./ Sásd, Rákóczi F. u. 41. szám alatti ingatlanra a Bm. Rendőr-főkapitánysággal 
haszonkölcsön szerződés hatályának meghosszabbítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Írásbeli előterjesztés -  a haszonkölcsön szerződéstervezetről -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ezzel kapcsolatosan mindenki kézhez 
kapta a szerződéstervezetet. December 31-én lejárt a rendőrséggel kötött haszonkölcsön 
szerződés. Kérte a testületet, hogy hosszabbítsák meg a szerződést.
Javasolta a testületnek, hogy 2024. december 31-ig hosszabbítsa meg a szerződést.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
16/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Baranya Megyei 
Rendőr-Főkapitányság Gazdasági Igazgatóság kérelmének helyt adva a 
becsatolt haszonkölcsön szerződés tervezetét változtatás nélkül 
jóváhagyja.
Ennek értelmében a Sásd, Rákóczi u. 41. szám alatti ingatlan 
Rendőrőrsként történő használatát további 5 évre, azaz 2024. december 
31. napjáig meghosszabbítja.

Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta az írásban kiadott határozati javaslat elfogadását.
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11. / Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés módosítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a szerződésről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az ezzel kapcsolatos írásos anyagot 
mindenki kézhez kapta. A korábbi szerződéshez képest az a változás, hogy sikerült 
megállapodni a Dél-Kom Dél-Dunántúli Kommunális Szolgáltató Nonprofit Kft-vel az ügyben, 
hogy az idei évtől a zöldhulladék elszállítására is sor kerül településünkön évente 10 
alkalommal (Sásd egész közigazgatási területén hétfői napokon, először március 23-án). Bízik 
abban, hogy az új szolgáltatás a jövőben minden sásdi polgár megelégedésére járul majd hozzá 
a tiszta, rendezett városkép és lakókörnyezet megóvásához.
Ezzel kapcsolatosan a lakosságot tájékoztatni fogják. A gyűjtés kiterjed az ágnyesedékre (max. 
5 cm átmérőjű és 1 méter hosszú ágak, kévébe kötegelve); fűkaszálékra és falombra (műanyag 
zsákba).
A zsákolást és kötegelést csak úgy szabad elvégezni, hogy az szóródás mentesen alkalmas 
legyen a kézi emelésre, rakodásra a közterület tisztán tartása érdekében; a kötegeléshez 
kizárólag lebomló zsineg használható (műanyag és fém drót nem megengedett); a zsák 
megrakodása, terhelése alkalmazkodjon a zsák vastagságához, súlya a 20 kg-ot ne haladja meg.

Kérte a testületet, hogy fogadja el az írásban kiadott módosított hulladékszállítási szerződést.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
17/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dél-Kom Dél- 
Dunántúli Kommunális Szolgáltató Nonprofit Kft., szolgáltatóval kötött 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés I. számú módosítása 
tervezetét változtatás nélkül elfogadja.
Ennek értelmében a közszolgáltató ez évtől 10 alkalommal a 
zöldhulladék elszállításáról is gondoskodik.

Határidő: folyamatos
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

12. / Képviselő felhatalmazása InterCity vonatok megállása ügyében az illetékes
minisztériummal való tárgyalásra 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a választásokat követően próbálták 
megakadályozni a MÁV-nál a menetrend módosítását, de sajnos ennek ellenére életbe lépett az 
új menetrend.
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A MÁV úgy módosította az IC vonatok menetrendjét, hogy a korábbiakhoz képest kevesebb 
IC vonat áll meg Sásdon. Elmondta, hogy a többi (Sásdnál nagyobb) településnek sem sikerült 
megakadályozni ezt a módosítást.
A MÁV START Zrt. illetékese úgy tájékoztatta, hogy ők nem illetékesek ebben az ügyben. 
Javasolta megkeresni az Innovációs és Technológiai Minisztériumot a következő év elején. A 
választásokat megelőzően aláírásgyűjtés folyt Sásdon, nagyon sokan aláírták a kérvényt. Az 
aláírásokat Takácsné Somogy vári Mária képviselő asszony gyűjtötte. Polgármesterként ezért 
azt kéri, az SZMSZ-ük alapján a testület hatalmazza fel Takácsné Somogyvári Mária képviselő 
asszonyt, hogy a képviselő-testület nevében jogosult legyen ezeket a tárgyalásokat lefolytatni. 
Megkérdezte képviselő asszonyt, hogy vállalja-e a feladatot.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő a kérdésre válaszolva elmondta, természetesen 
vállalja a felhatalmazást, de segítséget vár polgármester úrtól mindenképpen. Elmondta 
továbbá, hogy technikai okok miatt jelenleg is megállnak a vonatok, csak felszállni nem lehet 
rájuk Véleménye szerint az önkormányzat részéről ez jó tárgyalási alap lesz. Megállapítható, 
hogy 90 %-ban 8-10 perceket állnak ezek az IC vonatok. A változásnál az IC vonatok menetidő 
csökkentésére hivatkoztak. Fotókkal tudja alátámasztani, hogy hány fő vette igénybe a 
vonatokat, amelyeket megszüntettek.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy adjon felhatalmazást 
Takácsné Somogyvári Mária képviselő részére az IC vonat Sásdot érintő szakaszának 
menetrend egyeztetésére.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

18/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a polgármester javaslatára az önkormányzat nevében felhatalmazza és 
egyben megbízza Takácsné Somogyvári Mária önkormányzati 
képviselőt az IC vonatok sásdi szakaszát érintő menetrendváltozásokkal 
összefüggő megbeszélések kezdeményezésére és a szükséges 
egyeztetések lefolytatására.

Határidő: február 29.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

13./ Leader kamerarendszer telepítése pályázat megvalósításához szükséges önerő 
összegének elkülönítése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.
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Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a határozati javaslatot mindenki írásban 
megkapta. Az önerő 264e Ft, amely rendelkezésre áll. Kiegészítve azokkal a kamerákkal, 
amelyeket most terveznek a belvárosba önerőből megvalósítani, hatékony rendszert fognak 
alkotni. A kamerák kiemelten fontos helyekre lesznek majd telepítve.
Javasolta a testületnek a kiadott határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

19/2020,(1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata 2018.06.11. napján pályázatot nyújtott be a 
Vidékfejlesztési Program keretén belül a Mecsek-Völgység-Hegyhát Egyesület 
működési területére meghirdetett, „A közrendet, közlekedés- és közbiztonságot 
leginkább javító, helyi programok és fejlesztések” című VP6-19.2.1-61-4-17 
kódszámú felhívás keretében, Kamerarendszer kiépítése Sásdon címmel.

A projekt megvalósítási helyszínei és helyrajzi száma:

Sásd, Külterület 734/3 hrsz.
Sásd, Sportpálya, Belterület 404/50 hrsz.
Sásd, Dózsa György utca 32., Belterület 106/1 hrsz.

A projekt teljes költsége összesen: 2.263.996 Ft.

A projekt elszámolható költségei összesen: 2.105.261 Ft 

A projekt nem elszámolható költségei összesen: 158.735 Ft 

Támogatás összege: 1.999.997 Ft.

Önerő: 263.999 Ft

Önerő forrása: költségvetésben rendelkezésre álló saját forrás 

A projekt nem elszámolható költségre jutó önerő: 158.735 Ft.

Támogatási intenzitás 95%

A projekt teljes költségére vonatkozó önkormányzati önerő összege 263.999 Ft, 
amely saját forrásként rendelkezésre áll.

A képviselő testület kötelezettséget vállal arra vonatkozóan, hogy a projekt 
megvalósítására az önkormányzati önerő összegét a költségvetésében elkülöníti.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János, polgármester
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14 ./ EFQP-3.9.2-16-2017-00044. azonosító számú projekt keretében
rendezvényszervezés tárgyú közbeszerzési eljárás megindítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, ahhoz, hogy a tréning megvalósuljon, ezt a 
közbeszerzési eljárást ki kell írni.
Javasolta a testületnek, hogy kezdeményezze a közbeszerzési eljárás kiírását.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

20/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

1. / Sásd Város Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-3.9.2-
16-2017-00044 projekt keretében megvalósítandó 
rendezvényszervezés tárgyban eljárást indít. Az eljárás az alábbi 
eljárásrendben kerül lefolytatásra: Nemzeti, Kbt. 112. § (1) 
bekezdés b) pont szerinti hirdetménnyel induló nyílt eljárás.

Közbeszerzési szakértőként az eljárás szakmai elkészítését és 
lefolytatását Dr. Túri Ákos 7621 Pécs, Teréz u. 11-13. szám alatti 
egyéni ügyvéd, FAKSZ látja el.

A Képviselő-testület az előterjesztéshez becsatolt ajánlattételi 
felhívásban foglaltakat változtatás nélkül jóváhagyja.

2. / Felkéri a polgármestert, hogy a közbeszerzési szakértő
közreműködésével a közbeszerzési eljárás megindítását 
kezdeményezze.

3. / Az eljárás során beérkező ajánlatok elbírálására Bíráló
Bizottságot hoz létre, melynek tagja: Dr. Kajdon Béla, Dr. Túri 
Attila, Nagy Lajos László és Rillné Bukovics Valéria.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Székely Szilárd képviselő elhagyta az üléstermet.

15./ Önkormányzati busz értékesítése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

25



Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a 18+1 fős Volkswagen kisbusz 
önkormányzati tulajdonban van, amit annak idején a Sásdi Többcélú Kistérségi Társulás 
vásárolt pályázati forrásból, így került az önkormányzathoz. A buszhoz akkor utánfutót is 
vásároltak. A kisbusz 14 éves, 264.000 km-t futott. Utánanézett, hogy az elmúlt évben a busz 
hány km-t tett meg, a számok alapján havi szinten jellemzően 300-400 km-t ment.

Megnézte azt is, hogy mennyit költöttek a buszra, nem számítva ide az üzemanyagköltséget és 
a sofőr bérét, tehát figyelembe véve a műszaki vizsgát, a karbantartásra, javításra, gumikra stb. 
fordított összeget, ez kb. lm Ft költöttek rá az elmúlt 1,5 évben. Megállapítható, hogy nagyjából 
havi lOOe Ft-ot visz a busz úgy, hogyha áll akkor is. Mindezeket figyelembe véve jutott arra a 
döntésre, hogy próbálják meg értékesíteni a buszt. A koránál fogva ez a busz külföldre sem 
mehet, az évek múlásával egyre kevesebbet fog érni.
Elmondta, hogy elvitték a buszt Volkswagen márkakereskedőhöz felértékeltetni. Felértékelték, 
vételi ajánlatot is tett a kereskedés. Ezzel az a probléma, hogy a kereskedés számítógépes 
rendszerben értékel, ami kiad egy bázisszámot és korrigálják a futott km-ek számával, több 
mindennel. Továbbá ez a típusú busz nem szerepel a kereskedés rendszerékben. Emiatt kisebb 
buszra tudtak kalkulálni, így ÁFA nélkül l,4-l,6m  Ft + ÁFA körüli összegre tettek vételi 
ajánlatot. Véleménye szerint a busz ennél többet ér. A hasznaltauto.hu-n megnézték a hasonló 
buszokat, egy buszt találtak ugyanezzel az évjárattal, 50000 km-rel többet ment, a karosszéria 
újra van fényezve, viszont nincs forgalomban, lejárt okmányokkal rendelkezik. Ezt a buszt 
2.800e Ft+ÁFA összegért hirdetik. Véleménye szerint az önkormányzati buszuk jobb 
állapotban van, érvényes okmányokkal rendelkezik, téli-nyári gumikkal felszerelt, a gumik 
250e Ft-ba kerültek. A környékbeli polgármestereknek is ajánlotta a buszt. Ennek kapcsán 
érkezett a bikali önkormányzattól ajánlat, személyesen jártak Sásdon és megtekintették a buszt. 
A sofőr megbízását február végéig meghosszabbította.
Javasolta a testületnek, hogy hirdessék meg értékesítésre az autóbuszt 3m Ft + ÁFA vételáron. 
Kérte a testület felhatalmazását a vételár 20 %-os esetleges csökkentésében, tehát 2.400e Ft + 
ÁFA összeg lehet az alsó határ, ha nincs magasabb összegű ajánlat.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

21/2020. (1.30.) KTH, számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tulajdonát képező 
Volkswagen márkájú LT46 2. TDI típusú KHY-321. forgalmi rendszámú 
buszát értékesítésre meghirdeti.
A meghirdetett ár nettó 3m Ft. A Képviselő-testület felhatalmazza 
polgármesterét, hogy az esetleges vételi ajánlatokat tevő személyekkel, 
-  amennyiben az ajánlatuk nem éri el a meghirdetett árat -  maximum 20 
%-os kereten belül árlejtést alkalmazzon. Ennek alapján a vételár 
esetleges alsó határa nem lehet kevesebb 2.400e Ft + ÁFA összegnél.
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A Képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét a busz értékesítésével 
kapcsolatos intézkedésre.

Határidő: március 31.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

16./ Önkormányzati tulajdonú gépjárművek üzembentartói jogának átruházása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatokról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a határozati javaslatok kiosztásra kerültek. 
Egy elírás van benne, nem Suzuki Swift személygépkocsiról van szó, hanem Suzuki Ignisről. 
A Család- és Gyermekjóléti Központnál lévő Dacia Dokkemek az üzembentartói jogát a 
hivataltól átadnák a Gyermekjóléti Központnak, és a Gyermekjóléti Központnál eddig lévő 
Suzuki Ignis üzembentartói jogát a Sásdi Szociális Szolgálatnak.

Javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

22/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete a tulajdonát képező 
Dacia Dokker típusú NBG-423 frsz-ú személygépkocsi üzembentartói 
jogát a Sásdi Közös Önkormányzati Hivataltól visszavonja, egyúttal az 
önkormányzat intézményeként működő Sásdi Család- és Gyennekjóléti 
Központ (Sásd, Arad u. 1.) részére átadja.
Az intézmény az üzembentartói jog forgalmi engedélybe történő 
bejegyzésétől gyakorolja az üzemben tartással összefüggő jogokat és 
kötelezettségeket, beleértve a gépjármű fenntartásával összefüggő 
valamennyi költség viselését, az üzemeltetés jogszabályi feltételeinek 
megteremtését.
A Képviselő-testület felhatalmazza polgánnesterét, hogy az intézmény 
vezetőjével az üzembentartói szerződést megkösse.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását.
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Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

23/2020. (1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete a tulajdonát képező 
Suzuki Ignis típusú MTC-424 frsz-ú személygépkocsi üzembentartói 
jogát a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központtól visszavonja, egyúttal 
a Sásdi Szociális Társulás intézményeként működő Sásdi Szociális 
Szolgálat (Sásd, Arad u. 1.) részére átadja.
Az intézmény az üzembentartói jog forgalmi engedélybe történő 
bejegyzésétől gyakorolja az üzemben tartással összefüggő jogokat és 
kötelezettségeket, beleértve a gépjármű fenntartásával összefüggő 
valamennyi költség viselését, az üzemeltetés jogszabályi feltételeinek 
megteremtését.
A Képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy az intézmény 
vezetőjével az üzembentartói szerződést megkösse.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

17./ ÉK-TV Közmüsor Szolgáltató Kft-vel megállapodás kötése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  polgármesternek küldött levélről -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy személyesen járt 
a hivatalban a Pannon TV főszerkesztője. Arról beszélgettek, hogy a Pannon TV-t, illetve a 
Tolnatáj TV-t működtető ÉK-TV-vel megállapodást kötne az önkormányzat. Ez magába 
foglalná, hogy havi 2-3 alkalommal Sásdon az önkormányzat által meghatározott témákban a 
helyszínen forgatnának, riportot, bemutatkozó műsort készítenének 5-6 perc terjedelemben. Az 
elkészült műsor a Pannon TV-ben vagy a Tolnatáj TV-ben jelenne meg szolgáltatási körzettől 
függően. A megállapodásban úgy szerepelne, hogy az elkészült anyagokat a Tolnatáj TV-ben 
helyezik el. Az 5-6 perces műsorból készül 2 perces kivonat, amit elhelyeznek a híradójukban, 
illetve a Pannon Krónika című regionális műsorba is bekerül ez az anyag és egy héten keresztül 
folyamatosan látható. Ez az anyag elérhető a Pannon TV Youtube csatornáján és a Facebook 
oldalukon is, ahonnan szabadon tovább osztható. A megállapodásban évi 24 alkalmat 
rögzítenének, de szóban elhangzott, hogy havi szinten akár 3 alkalommal is ellátogatnak a 
településre. Negyedévente egy alkalommal ingyen kijönnek Sásdra.
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Véleménye szerint nagyon kedvező ez az ajánlat. Ennek a szolgáltatásnak a díja havi 50.000,- 
Ft + ÁFA. Elmondta, hogy a szerződés határozatlan időre is köthető. Viszonyítási alapként 
elmondta, hogy a Dunántúli Naplótól is kapott ajánlatot PR cikkekre, amely szerint, ha az 
önkormányzat egy évre vállal kötelezettséget, tehát 12 alkalommal, akkor az egy oldalas cikk 
88.000,-Ft + ÁFA lenne alkalmanként. Ebben az ajánlatban nincs benne a BAMA.hu internetes 
oldalon való megjelenés, az említettösszegen felül az még 15.000,-Ft + ÁFA/nap.
Elmondta továbbá, hogy korábban megbízta Urvald Péter alpolgármester urat, hogy kérjen 
árajánlatot a testületi ülések közvetítésének technikai feltételeihez. Felkérte alpolgármester 
urat, hogy erről tájékoztassa a testületet.

Székely Szilárd képviselő megérkezett a testületi ülésre.

Urvald Péter alpolgármester elmondta, hogy kért árajánlatot. A berendezések beszerzésén 
felül a felvételeket még vágni, szerkeszteni kell, határozatokról külön rövid videót készíteni, a 
rendszer a szavazatokat számolja, kivetíti több kamerás operatőrrel rendelkező rendszeren 
keresztül. Nem kevés összeget mondtak. Fontos a jó hang és képminőség, akkor javasolták, 
hogy személyenként kapcsolható mikrofon legyen, plusz polgármester úrnak külön készüléke 
van arra, hogy gyakorlatilag szót adhat és vissza vehet. Ennek a rendszernek a kiépítése is több 
mint egymillió forint, ha csak a szükséges személyeket nézik a testületi ülésen. 133 eFt egy 
ilyen eszköz. Mindenkinek külön mikrofonja van sávonkénti rögzítéssel, viszont ehhez kell egy 
humánerőforrás, valaki a stúdióban a hangokat úgy adja, hogy mást ne halljanak. A 
későbbiekben árajánlatot fognak kapni olyan rendszerről, ami használható és megfizethető. 2 
cég van, aki ezt ajánlotta.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy 500-600 eFt-ot kiadni a PANNON TV-s 
megállapodásra, úgy hogy még nem tudják mi lesz ebben az évben, nem biztos, hogy jó ötlet. 
Gondolni kellene majd a Szociális Szolgálatnál dolgozók cafeteria juttatására is.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy több mindenre kifizettek már ennyi pénzt, 
ami kevésbé volt fontos. Úgy gondolja, hogy ez annál fontosabb.
A tegnapi nap folyamán beszéltek a cafeteria juttatásról, folyamatban van, de a szociális társulás 
idei évi költségvetéséről még nem tárgyaltak.

Rabb Győzőné képviselő elmondta, hogy rendszeresen nézi ezt a csatornát és folyamatosan 
mindig ugyanazokat a műsorokat közvetítik. Véleménye szerint nem annyira színvonalasak a 
műsorokat. Nemcsak egy hétig mennek ugyanazok a műsorok, hanem több héten keresztül.

Dr. Jusztinger János polgármester ö azt látja, hogy megszerkesztett, megvágott anyagot tud 
megosztani rendszeresen a Facebookon havonta több alkalommal.

Urvald Péter alpolgármester elmondta, hogy településmarketing szempontjából nagyon 
alacsony szinten van a város. Véleménye szerint fontos lenne, erre évek óta nem sokat 
fordítottak.

Dr. Jusztinger János polgármester ő úgy látja, hogy Sásdnál sokkal kisebb településeknél 
működik ez a lehetőség.

Rabb Győzőné képviselő elmondta, hogy korábban őt is megkeresték ezzel a lehetőséggel, 
amit ismertetett a testülettel, akkor a testület úgy nyilatkozott, hogy ne foglalkozzanak ezzel a 
dologgal.
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Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, lehet így volt, de ő most nem így gondolja.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő véleménye szerint a településnek szüksége van a 
tájékoztatásokra és ne csak a választások előtt. A folyamatos tájékoztatás igénye jogos a 
lakosság részéről

Pál Csaba képviselő véleménye szerint határozatlan időre kössék meg a szerződést.

Dr. Jusztinger János polgármester fontosnak tartja, hogy Sásddal kapcsolatos ajándéktárgyak 
is legyenek.
Javasolta a testületnek, hogy kössenek határozatlan időre szóló megállapodást az ÉK-TV 
Közmüsor Szolgáltató Kft-vel, amely vállalja évi 24 alkalommal az önkormányzat által 
megjelölt helyi eseményekről, rendezvényekről, beszámolókról, híradótudósítás, 
magazinanyag készítését. Az elkészült anyagot elhelyezi a hetente új műsorral jelentkező 
Pannon Krónika regionális magazinban, továbbá elhelyezi a Pannon TV Facebook oldalán, 
illetve Sásd Város Önkormányzata egyéb adatait, eseményeit is megosztja. Ezen szolgáltatások 
díja havi 50.000,-Ft + áfa.
Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
24/2020. (1,30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testülete az ÉK-TV Közműsor 
Szolgáltató Kft-vel történő műsorkészítési és közlési szolgáltatási 
szerződésre vonatkozó ajánlatot elfogadja.
Felhatalmazza polgármesterét, hogy az előterjesztéshez csatolt ajánlat 
alapján a szolgáltatási szerződést megkösse.

Határidő: február 29.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

18./ Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottsága tagjainak 
megválasztása, alapító okirat elfogadása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Merk Zsolt ügyvezető

Dr. Jusztinger János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy az FB tagok 
mandátuma lejárt. A Kft. Felügyelő Bizottsága 3 főből áll. A jogszabály kötelezővé teszi a 
Felügyelő Bizottság működését. A Felügyelő Bizottsági teendőket Gál István, Szíjártó Csaba 
és Markó Zoltán látták el. Személyesen megkereste mindhárom személyt, akik továbbra is 
vállalnák ezen feladatot, amit díjazás nélkül láttak el eddig és látnának el a jövőben is.
Kérték az ügyvezető urat, hogy hívjon össze bizottsági ülést. A testület nevében megköszönte 
részükre, hogy ezt a feladatot díjazás nélkül látják el.
Javasolta a testületnek, hogy a Felügyelő Bizottság elnökének Gál Istvánt válassza meg.
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Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
25/2020.(1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. alapítója úgy döntött, hogy 2019. december 
1. napjától 2024. november 30. napjáig terjedő időre, azaz 5 évre a Felügyelő 
Bizottság elnökének Gál István (Felsőmindszent, 1940.07.11., an: Schmidt 
Veronika) 7370. Sásd, József A. u. 1/A. szám alatti lakost megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester 

Merk Zsolt a Kft. ügyvezetője

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Felügyelő Bizottság 
tagjának Markó Zoltánt válassza meg.
Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
26/2020.(1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. alapítója úgy döntött, hogy a Kft. Felügyelő 
Bizottsága tagjának 2019. december 1. napjától 2024. november 30. napjáig 
terjedő időre, azaz 5 évre Markó Zoltán (Komló, 1970.02.28., an: Vényi Ildikó) 
7391. Mindszentgodisa, Vasútállomás 12. szám alatti lakost megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester 

Merk Zsolt a Kft. ügyvezetője

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a Felügyelő Bizottság 
tagjának Szíjártó Csabát válassza meg.
Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.
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Sásd Város Képviselő-testületének 
27/2020.(1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. alapítója úgy döntött, hogy a Kft. Felügyelő 
Bizottsága tagjának 2019. december 1. napjától 2024. november 30. napjáig 
terjedő időre, azaz 5 évre Szíjártó Csaba (Komló, 1967.07.21., an: Besenyei 
Katalin) 7370. Sásd, Gárdonyi G. u. 39. szám alatti lakost megválasztotta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester 

Merk Zsolt a Kft. ügyvezetője

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy fogadja el a Kft. alapító okirat 
módosítását és egységes szerkezetbe foglalását.
Megkérdezte, van-e valakinek javaslata, kérdése, hozzászólása.

Mivel javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
28/2020.(1.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mind a Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. alapítója megállapította, hogy az alapító 
okirat 11. pontjában jelölt Felügyelő Bizottság tagjainak megbízatása 2019. 
november 30. napjával megszűnt, ezért szükséges a Felügyelő Bizottságba új 
tagokat választani.
Az új Felügyelő Bizottsági tagok megbízatása a megválasztásukkal 2020. január 
30. napjával kezdődik és 2024. december 31. napjáig tart.
A képviselő-testület tudomásul veszi és elfogadja a Kft. alapító okirat 
módosítását és egységes szerkezetbe foglalását.
A képviselő-testület megbízza Dr. Simon Zoltán ügyvédet a módosítások alapító 
okiratba történő átvezetésével és az alapító okirat egységes szerkezetbe 
foglalásával.

Határidő: január 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester 

Merk Zsolt a Kft. ügyvezetője

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta tovább a 
tanácskozást.

Dr\ Jusztinger János
polgármester

Krnft.

Dr. Kajdon Béla
jegyző


